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Szóbeli kérdés
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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján szóbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez ,,Mikor lesz szabad a határátlépés a nyugat
magyarországi régióban?" címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ szóban várom!

Tisztelt Miniszter Úr!

A Fidesz miatt lassan megint lezárul a nyugati határ, hiszen Ausztria a Magyarországgal határos

Burgenland tartománya 60 határátkelőjéből 35-nél megtiltotta a motorok és személyautók

átkelését. A rendelet egyébként nem új keletű, mostantól azonban táblák is jelzik a tiltást, aki

pedig nem a kívánt átkelőn lép át Ausztriába, komoly bírságra, akár 2000 euro feletti összegre,

átszámolva mintegy 700.000 forintos büntetésre is számíthat.

Az európai csatlakozásunk egyik legfontosabb fegyverténye, hogy a személyek és az áruk

szabad áramlása biztosítva legyen és minél több közvetlen határátkelő nyíljon a tagállamok

között, ez a történelmi Nyugat-Magyarország ismételt összenövését is biztosítja. Miután a

Fidesz jól érzékelhetően egyre inkább elszigetelődik a nemzetközi porondon, és mivel a soproni

régióból a Jobbikhoz rengeteg megkeresés érkezett, írásbeli kérdéssel fordultam - két nyugat

magyarországi jobbikos képviselőtársammal, Bana Tiborral és Magyar Zoltánnal együtt - az

illetékes miniszterhez, hogyan milyen intézkedést terveznek. Hiszen lehetséges válaszlépés



lenne, ha ugyanezen szakaszokon az illetékes szerv kitenné a mezőgazdasági járművel behajtani

tilos táblát, mert ezen lassú járművek oly mértékben akadályozzák a forgalmat, hogy rendkívüli

módon megnő a baleseti kockázat.

Önök az osztrák családtámogatási rendszer változásaival kapcsolatban korábbi kérdéseimre

adott reakcióikkal már bizonyították, hogy frázispuffogtatásokon kívül semmit nem tesznek az

Ausztriában dolgozó magyar családok érdekében, illetve érdekes módon ilyenkor elfogadják

érdekes módon a brüsszeli diktátumot. Véleményünk szerint ebben az ügyben az EU

szerződések is hazánk oldalán állnak, legalább azoknak a honfitársainknak segítsünk, akik a

napi szintű, embert próbáló ingázást pontosan azért vállalják, hogy a versenyképtelen magyar

bérviszonyok ellenére is megóvják családjukat az életvitelszerű külföldi tartózkodástól, a

kivándorlástól! Kérdezem Önöket, milyen konkrét lépéseket terveznek az ügyben, hogyan

kívánnak segíteni az érintett magyar munkavállalóknak?
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